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Itt van az ősz… 

 
Kedves Gyerekek! 

Megjött az ősz, a táj színesbe öltözött, mi pedig lassan megszokjuk az iskolát, 

belerázódunk a mindennapi tanulásba az idei tanévben is. Lassan elkezdődnek a 

különböző versenyek, ezekre már szeptemberben is volt példa, így újra jelentkezik 

„Aktuális” rovatunk, melyben megtekinthetitek az eredményeket, helyezéseket. 

És voltak, akik már úgy tanultak, sportoltak, szerepeltek, hogy kiérdemeljék „A 

hónap tanulói” címet. Ezek a tanulók remélhetőleg később is büszkék lesznek 

nemcsak eredményeikre, hanem arra is, hogy Gáborosok voltak. Mint ahogyan 

büszke korábbi iskolájára, azaz a Gábor Áron iskolára Kovácsik Ádám, a Videoton 

kapusa is, most ő lett „A hónap sztárja”. De nem csak az iskolából kikerülvén 

válhat valaki sztárrá, hanem már „Gáboros korában” is. Tavaly karácsonykor 

Gulyás Andris mesélt az ő sikereiről, – melyek nem mellesleg idén is folytatódnak 

– most pedig Gábor Lili fantasztikus tánceredménye (Európa-bajnoki győzelem) 

adott okot arra, hogy egy újabb tanulónkat szólaltassunk meg „A hősök köztünk 

járnak” címmel. A „Gáborosok a nagyvilágban” című rovatunk ezúttal Párizsból 

jelentkezik, egykori diákunk itt lett diplomata. Jártunk a Nagy sportágválasztón, 

az ötödikes barANGOLók az OMÉK kiállításon, aztán ahogyan az megszokottá 

vált, egy korábbi diák visszaemlékezéséről olvashattok a „Régen volt, hogy is 

volt” rovatban, megtudhatjátok ezúttal ki lett  „A hónap tanára”, hogy „Miért jó 

Gáboros ifinek lenni” és jelentkezik a továbbra is népszerű, humoros „Ti 

mondtátok” rovat is. Működik az iskolai facebook oldalunk is, lájkoljátok, hogy 

frissen képben legyetek a suliról 

(https://www.facebook.com/kispestigaboraron?fref=ts)! És mielőtt hamar 

belefáradnátok az októberi tanulásba, jó hírünk van: hamarosan jön az őszi 

szünet, melyhez jó pihenést és kellemes időtöltést kívánunk!  

 

Erdős Levente 

https://www.facebook.com/kispestigaboraron?fref=ts
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Miért jó Gáboros ifinek lenni?  

                - Zelenyánszki Alex 

 

2007-ben ballagtam el a Gábor iskola Fő utcai épületéből, de bennem ez a kérdés 

soha nem merült föl, én ezt akartam csinálni. Mert azt láttam, hogy akik ezt 

csinálják, azok szeretik. Szerencsére nekem könnyű dolgom volt, hiszen a 

kedvenc ifimtől, Rácz Dóritól tanulhattam meg első ifis évemben azt, hogy mit is 

jelent ifisnek lenni. Figyelni és együtt nevetni a gyerekekkel nagyon felemelő 

érzés, emellett azt érezni, hogy ezek a gyerekek, akiket lehet, hogy nem is 

ismerek, a tábor első délutánjától kezdve felnéznek ránk és szeretnek, az minden 

képzeletet felülmúl. Én úgy érzem, hogy a befektetett energia - ami nem kevés - 

sokszorosan tér vissza egy-egy program lebonyolítása után a gyerekek 

jókedvének formájában. A középiskolás éveimben az összes Gáboros iskolai 

rendezvényen részt vettem, és imádtam a vele járó kihívásokat, feladatokat. 

Beleértve a közös gyűléseket, amikor ötleteltünk azon, hogy miként, hogyan is 

legyen, és beleértve azt is, amikor meg kellett tanulni egy-egy farsangi táncot, 

majd előadni azt. Én csak a középiskola vége felé értettem meg azt, hogy 

valójában miért is jó Gáboros ifinek lenni. Mert azt az érzést, amit a táborban 

eltöltött 10 nap alatt érzel, semmi sem közelíti meg. Jelenleg bartenderként 

(mixerként) dolgozom egy étteremben, amit imádok, emellett az Óbudai 

Egyetemen tanulok Villamosmérnök szakon. Szerencsémre aktív táboroztató 

tudtam maradni, a tanulmányaim és a munka mellett mindössze 2 tábort kellett 

kihagynom. Nagyon nagy szerencsémre nekem a bátyám is ifi maradt egészen 

idáig, így könnyebben csöppentem bele a "nagy" ifik világába, ahol nagyon szoros 

barátságokat kötöttem, amelyek végigkísérnek az egész életemen. A tanárok 

odaadása és figyelmessége a gyerekek felé szinte emberfeletti, és ez követendő 

példa. Valamint jó látni azt, hogy az utánunk következő "kisifi" generáció is 

követi ezt a példát. 
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Régen volt, hogy is volt… 

Sok idő telt már el azóta, amióta a Gábor Áron Általános Iskola először megnyitotta 

kapuit. Ahogy teltek az évek, úgy mentek és jöttek a diákok, akik közül a legtöbben még 

ma is szívesen emlékeznek vissza az itt töltött évekre. Ezúttal Babócsy Ildikó mesélt 

nekünk Gombi-Nagy Máté (7.c) kérdéseire válaszolva. 

Mikor jártál pontosan ide, és ki volt az 

osztályfőnököd? 

 

1997 és 1999 között, 7. és 8. osztályos 

koromban, Dessewffyné Szabó Erzsébet 

volt az osztályfőnököm. De előtte is volt 

már kapcsolatom az iskolával, 5. 

osztálytól jártam Sólyom Éva nénihez 

tehetséggondozó szakkörre. 

 

Milyen emlékeid vannak a 

tanárokról, diáktársaidról? 

 

Rengeteg emlékem van, mivel a 2 

iskolás évet több, mint 10 év ifizés 

követte, amit nagyon szerettem. 

Imádtam a táborokat, legelőször egy 

félig álló-, félig vándor sátortáborban 

voltam az Őrségben az iskolával, még 

hetedikes koromban. Itt voltam először 

éjszakai őrségben, ami egyrészről 

csodálatos élmény maradt (olyan 

gyönyörű csillagos volt az ég, amit 

sosem felejtek el), másrészről pedig 

akkor félelmetes, mára vicces, mivel Ica 

néni - mielőtt elköszönt tőlünk - 

elmesélte, hogy a tulajdonos, akinek a 

területén táboroztunk, nagyon örül 

nekünk, mert ilyenkor elijesztjük a 

vaddisznókat... Mondanom sem kell, 

innentől minden horkantásra fent 

voltunk az őrtoronyban. :) Későbbről 

pedig az egyik legszebb emlékem 

maradt, amikor az esküvőnk másnapján 

lementünk Káptalanfüredre (a férjem is 

ifi, Gáboros tanuló volt egykor), és az 

egész tábor énekelt nekünk, és egy 

közös, általuk készített pólót is kaptunk 

tőlük. Nagyon megható volt. :) 

 

Milyen számodra emlékezetes 

rendezvények, ünnepélyek voltak 

abban az időben?  

Ugyanazok, mint most: Erzsébet-nap, 

farsang, sportnap és akkortájt indult 

útjára a Művészeti Fesztivál is, a 

legelsőnek én voltam az egyik 

műsorvezetője. :) Az Erzsébet-napot a 

feladatok miatt, a farsangot a tanári- és 

ifi műsorokért imádtam. És - ha ide lehet 

venni, mint "rendezvényt" - 1997 és 

2008 között mindössze háromszor nem 

voltam táborban, nekem az a 10 nap 

minden évből felejthetetlen maradt. 

 

Milyen kapcsolatod maradt a sulival? 

 

Szerintem nagyon jó. A mai napig 

nagyon szívesen megyek be bármilyen 

apropóval a suliba. Csupa jót kaptam 

tőlük, és rengeteg szép emlékem van 

azokról az időkről, amikor napi 

kapcsolatban álltunk. Bármikor 

újrakezdeném. :)  
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A hónap sztárja: 

Kovácsik Ádám 
Iskolánk volt tanulóját gyerekkora 

óta tehetséges futballkapusnak 

tartották, fiatalon kikerült 

Olaszországba, ahol évekig 

légióskodott. Tagja volt a Németh 

Krisztián és Koman Vladimir 

fémjelezte U20-as magyar 

válogatottnak, mellyel világbajnoki 

bronzérmes lett. Idén nyáron pedig a 

magyar bajnok Videoton csapatába 

igazolt. Büszkék vagyunk rá, és 

szorítunk neki, hogy sikeres 

labdarúgó-pályafutást tudhasson 

maga mögött. A profi kapuvédő 

készségesen válaszolt Kispál Róbert 

(7.c) kérdéseire.    

 

Hány éves korod óta űzöd a sportot, és 

miért pont a focit választottad? 

 

7 éves korom óta űzöm a sportot, és 

hogy miért pont foci, igazából arra nem 

emlékszem. Szüleim látták, hogy lesz 

egy toborzás a Honvédnál, ezért levittek. 

:) Aztán persze nagyon megszerettem! 

Hogyan lettél kapus? 

Kapus a kezdetektől akartam lenni, de a 

szüleim nem akarták mondván, hogy  

 

keveset futok, megmaradnak az 

energiáim, és nem azért mentem edzeni, 

hogy a kapuban álljak. Így 

középpályásként kezdtem, de mivel 

mindig földön voltam, és a csapatnak 

meg nem volt kapusa, ezért 

visszakerültem a gólvonalra. Meg hát 

annyira ügyetlen sem voltam kapusként. 

:) 

Milyen emlékeid vannak iskolánkról? 

A suliról összességében jó emlékeim 

vannak, jó tanuló is voltam. Persze a 

testnevelés órákat szerettem a 
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legjobban, mindenben nyerni akartam 

mindenki ellen, ott lehetett a legjobban 

versenyezni ugyebár, legyen az kidobós 

játék, háztömbfutás vagy bármi más. 

Mik voltak a kedvenc tantárgyaid a 

tesin kívül? Voltak-e csínytevéseid? 

Kedvenc tantárgyaim a matek meg a 

környezetismeret, illetve később 

természetismeret voltak. Csínytevéseim 

voltak persze, mint mindenki másnak 

szerintem, de nem voltam különösebben 

rossz gyerek, sőt! :) Mondjuk egyszer 

kiszedtük valahogy a nagyajtót a 

helyéről, azért kaptunk intőt, meg volt 

hógolyózás, órán beszélgetés, súgás, 

puskázás, szóval ilyen „alap” dolgok 

történtek. :) 

 

Hogyan jutottál ki Olaszországba? 

16 éves koromban a Reggina felfigyelt 

rám egy utánpótlás meccsen, és aztán a 

menedzserem által kikerültem. 

 

 

Miben más az élet az olaszoknál, mint 

idehaza? 

Az olasz egy teljesen más kultúra, 

sokkal hangosabb, hevesebb nép. Meg 

aztán - hogy témánál maradjunk - a suli 

rövidebb ideig tart, mármint max. 1-kor 

vége, de szombaton is be kell járni. 

Aztán az éttermek este 7-kor nyitnak, de 

9 előtt csak kevesen mennek be, szóval 

sokkal tovább fent maradnak 

éjszakánként. Ezért 1 körül be is zár 

minden bolt, és csak este 5 körül nyit, 

ugyebár ekkor van a híres szieszta. :) 

 

Mit tartasz eddigi legnagyobb 

sikerednek? 

Legnagyobb sikerem az U20-as VB-

bronzérem Egyiptomban, meg a Serie B-

ben a Brescia ellen egy meccs alatt 2 

tizenegyest sikerült hárítanom, és 

nyertünk is 3-0-ra. 

Mivel szeretsz foglalkozni, ha nem 

focizol? 

Szeretek olvasni, Xbox-ozni, meg a 

feleségemmel bármilyen programot 

csinálni. 

 

Ha lehetne egy kívánságod, mi lenne 

az? 

Egy kívánságot nehéz mondani, ezért 

összetett lesz, de remélem, elfogadjátok! 

:) Szóval szeretnék egészséges és boldog 

életet magamnak, feleségemnek meg 

úgy az egész családnak! 
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GÁBOROSOK A NAGYVILÁGBAN 

 
      Horváth Gábor – Franciaország 

 

 
 

 
Mikor jártál iskolánkba, és ki volt az 

osztályfőnököd? 

1998 és 2002 között, az osztályfőnököm 

pedig Dessewffyné Szabó Erzsébet volt. 

 

Milyen emlékeid, élményeid vannak 

iskolánkról? 

Csak kellemes emlékeim vannak. 

Nagyon fontos volt, hogy a magolás 

helyett elsősorban a tanultak 

alkalmazása és a gondolkodás volt 

előtérben, amit csak későbbi 

tanulmányaim során tudtam igazán 

értékelni. Előtte egy sokkal nagyobb 

általános iskolába jártam, de jobban 

tetszett az a családias hangulat, ami a 

Gáborban volt. 

 

Hogyan jutottál el a Gábor iskolából 

Franciaországba, azaz mi a te 

élettörténeted? 

A Gábor után a Karinthy Frigyes 

Gimnáziumba jártam angol kéttanra, 

ahol 2007-ben nemzetközi érettségit 

tettem. Már akkor úgy választottam 

gimnáziumot, hogy egyetemre 

külföldön járhassak, a Karinthyban 

pedig jelentős mértékben tudtam építeni 

a Gáborban kapott alapokra. 2007-ben 

Maastrichtba, Hollandiába mentem 

egyetemre, ahol alapszakon európai 

tanulmányokat, mesterszakon pedig 

gazdaságpolitikát tanultam, mindezt 

angol nyelven. 2011-ben a 

Nemzetgazdasági Minisztériumban 

kezdtem el dolgozni, majd 2014-ben 

kihelyeztek Párizsba. 
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Mivel foglalkozol? 

Jelenleg Magyarország OECD és 

UNESCO melletti Állandó Képviseletén 

vagyok gazdasági szakdiplomata, és 

elsősorban az OECD-vel (Gazdasági 

Együttműködési és Fejlesztési 

Szervezet) foglalkozom. A Szervezet 

34, főként gazdag tagországból áll, 

elsődleges célja pedig, hogy a 

tagországoknak ajánlást adjon a többi 

ország tapasztalatai alapján. A 

legfontosabb feladataim közé tartozik, 

hogy a saját szakterületeimen 

tájékoztatást nyújtsak a hazai 

szakembereknek az OECD munkájáról, 

erősítsem a többi tagországgal és a 

Szervezettel a szakmai együttműködést, 

illetve, hogy bemutassam a sikeres 

magyar szakpolitikai intézkedéseket. 

 

Jellemeznéd pár szóban a várost, ahol 

élsz? 

Párizs igazán gyönyörű, és sokkal 

nagyobb, mint Budapest. Legnagyobb 

hátránya, hogy sok helyen kell sorba 

állni, amiért részben a rengeteg turista is 

felelős. Számos híres múzeum 

megtalálható, az épületeket pedig 

gyönyörűen karbantartják, sajnos 

azonban az utcák sokkal koszosabbak, 

mint Budapesten. Párizs 

világviszonylatban is kifejezetten drága 

hely, ami nagy hátránya a városnak. 

Miben más Franciaország, mint 

Magyarország? 

Az életszínvonalbeli különbség 

szembetűnő, illetve az ételek minősége 

is kiváló. Fura ezt leírni, de az általános 

ügyintézés sokkal lassabb, mint 

Magyarországon, az emberek pedig 

imádnak csevegni, ami néha elég 

bosszantó tud lenni, mivel jelentősen 

lelassítja a kiszolgálást. Franciaország 

amúgy hatalmas, és vidéken mindenki 

megtalálhatja azt a helyet, amit igazán 

szeret: hegyek síeléshez és túrázáshoz, 

meleg tengerpart fürdőzéshez, sziklás 

óceánpart kiránduláshoz és gyönyörű 

régi kastélyok egy kellemesen eltöltött 

naphoz. 

Ha újra élhetnél, mit csinálnál 

másként? 

A tanulmányaim és a munkám terén 

semmit. Valószínűleg több időt 

fordítanék nyelvtanulásra, mivel az 

angol mellett nem sikerült más külföldi 

nyelvet elsajátítanom. 

Mint más, külföldi mentalitást felvett 

ember, milyen tanácsaid lennének a 

mai fiataloknak? 

A legfontosabb a munkában a tanultak 

alkalmazása, ezért kiemelten hasznos 

lehet a feladatmegoldó készség erősítése 

sok gyakorlás által. Emellett a 

nyelvtanulás nagyon fontos, mivel új 

világokat nyithat meg. A legfontosabb 

talán a szabad véleménycsere, ami 

magában foglalja mások véleményének 

meghallgatását és tiszteletben tartását. 

Ha van véleményed, érdemes 

elmondani, akkor is, ha mások nem 

értenek azzal egyet. Az ellenérvek akár 

új megvilágításba is tehetnek egyes 

dolgokat, és alakíthatják a 

gondolkodásunkat.  
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A hónap tanára: 

Abánné 

Udvarhelyi Lívia 

 - Lívia néni, ahogy eddig 

nem ismertétek 

A mindkét épület diákjainak 

okításában tevékenyen részt vevő 

pedagógus a gyerekek egyik 

legnagyobb kedvence. Sokan nevezik 

meg a kémiát és biológiát kedvenc 

tárgyuknak miatta. De az 

említetteken kívül informatikát is 

tanít, szeptemberben pedig nem 

akármilyen elismerésben részesült. 

Az általa felkészített Nász Pálma 

megnyerte a fővárosi informatikai 

versenyt grafika kategóriában. Így 

Lívia néni megérdemelten lett a 

hónap tanára. 

 

1. Miért a tanári szakmát választotta? 

Már kiskoromban is eljátszottam a 

gondolattal, hogy tanár leszek. Egyik 

iskolai farsangomon is fehér köpenybe 

öltözve alakítottam a tanító nénit. 

Szerettem iskolába járni, a közösség is 

nagyon jó volt. Kishúgomat is gyakran 

tanítgattam mindenféle okos dolgokra. 

Tetszett mások sikerélménye, és hogy 

tudok segíteni. 

 

 

 

 

 

 

 

2. Mi szeretett volna lenni 

gyerekkorában? 

Sok minden. Ez minden évben változott. 

3. Melyek voltak a kedvenc 

tantárgyai? 

A természetismeret és az ének-zene. 

4. Voltak-e iskolai csínytevései? 

Nem voltak.  

 

5.  Miért pont a biológia és a kémia 

tantárgyakat választotta? 
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Már gyermekkoromban is szerettem a 

természetet. Az iskolai szakkörökből 

ezek tetszettek a leginkább. 

Gimnazistaként plusz órákon 

(fakultációkon) fokozatosan 

elmélyültem ezekben a témákban, ennek 

hatására választottam a biológia és 

kémia tantárgyakat. 

 6. Járt-e bulizni tinédzser korában? 

Tinédzser koromban csak a suli által 

szervezett bulikon vettem részt. 

 7. Melyik a kedvenc kémiai kísérlete? 

A látványos kísérleteket szeretem, 

akárcsak a gyerekek. Ilyen pl.: a tüzet 

vízzel. 

8. Volt-e már félresikerült kémiai 

kísérlete? 

Szerencsére nem. Erre mindig nagyon 

figyelek. Kísérletezni csak a 

balesetvédelmi rendszabályok 

betartásával, és a megfelelő minőségű és 

mennyiségű vegyszerekkel, 

eszközökkel szabad. Ha nem tartjuk be a 

szabályokat, az bizony komolyabb 

balesethez is vezethet. 

9. Mit szeret csinálni szabadidejében? 

Kertes házban élek, kertészkedni 

nagyon szeretek. Ezen kívül, ha van rá 

időm és lehetőségem kirándulok, 

moziba járok, zenét hallgatok, kulturális 

programokon veszek részt, no meg a 

szakácstudományomat fejlesztgetem. 

10. Mi a kedvenc állata? 

A nagymacskafélék, de ezek közül 

leginkább az oroszlán. A csillagjegyem 

is ez. 

11. Milyen zenét szeret hallgatni? 

A hangulatom szerint változó. A 

popzenét szeretem, de a klasszikusok 

között is vannak kedvenceim. 

12. Miért választotta az informatikát 

a kémia és a biológia mellé? 

Modern világunkban az informatikának 

mindenhez köze van, minden 

tudományban jelen van. Szerettem volna 

lépést tartani a tudomány fejlődésével, 

ezért kezdtem el komolyabban 

foglalkozni az informatikával. 

13. Mi volt az eddigi legjobb iskolai 

élménye? 

Sok szép iskolai emlékem van, amióta itt 

tanítok. Ezek közé tartoznak a 

fergetegesen jó hangulatú 

rendezvények, az izgalmas vetélkedők, 

vagy a szakkörök, amelyek mindig jó 

hangulatban telnek. Nagyon tetszettek 

az osztályokkal szervezett kirándulások 

is. Májusban Erdélybe jutottam el. 

 

13+1. Ha lehetne 3 kívánsága, mi 

lenne az? 

Boldogság, egészség, szeretet 

mindenkinek. 
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A hónap tanulói 

szeptemberben 

 

Stelczer Noémi 5.b 

Azért fontos a tanulás, hogy az 

embernek felnőtt korában jó 

munkahelye legyen és boldogan 

éljen.  Otthon is mindig dicsérnek, ha 

jó jegyet kapok, és bíztatni is szoktak.  

Kedvenc tantárgyaim a töri és a tesi. 

5 éve taekwondozom, immár zöld 

öves vagyok. Szeptemberben a 

Magyar Formagyakorlat 

Bajnokságon 3. helyezést értem el, de 

itt voltak nemzetközi résztvevők is. 

Hobbim a sport, a testvérem 

kosármeccseit is meg szoktam nézni. 

Felnőtt koromban fotós szeretnék 

lenni, szoktam otthon fotózni a 

testvéremet, vagy nyaraláson a 

családot. Szeretek ebbe az iskolába 

járni, mert szinte mindenkit ismerek, 

kedvesek a tanárok és az 

osztálytársak. 

 

Nász Pálma 7.c 

Fontos a tanulás, mert amit szeretek, 

arra később szükségem is lehet, 

használni fogom, ezen kívül a 

tanulással tekintélyt lehet szerezni, a 

tudás előny az életben. Szüleim is 

örülnek a jó tanulmányi 

eredményeknek. Kedvenc 

tantárgyaim a matek, az infó és a rajz. 

A tanulás mellett délután 

kézműveskedni járok. A tavalyi tanév 

végén rendezett Fővárosi informatika 

alkalmazói versenyen a 

szeptemberben kihirdetett eredmény 

alapján 1. helyezést értem el Grafika 

kategóriában. De szoktam nevezni 

rajz és néha matek versenyekre is. 

Szabadidőmben olvasni és zenét 

hallgatni szeretek. Szeretek ide járni, 

mert jó az osztályom, vannak 

barátaim és kedvelem a tanárokat is. 
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A HŐSÖK KÖZTÜNK JÁRNAK  

             Gábor Lili 
Lili a Fő utcai épület 7.b osztályos 

tanulója. Amellett, hogy nagyon jól 

tanul, igencsak sikeres táncos. Sokat 

lehet őt látni különböző 

rendezvényeken, amint csapatával 

fellép, emellett komolyabb 

versenyekre is utazik. Nyár után 

pedig ifjú Európa-bajnokként tért 

vissza az iskolába.     

Mikor és miért kezdtél el táncolni? 

Olyan 5 éves koromban kezdtem el 

táncolni, de még egy másik 

tánccsoportban. Mama vitt el engem 

először táncra a KMO-ba, és ezt ott 

egyből megszerettem, azóta is csinálom. 

Jelenleg az Arcok Táncstúdiónál vagyok 

immár 6 éve.  

Milyen eredményeket tartasz a 

legnagyobb sikereidnek? 

Balatonfüreden az egyik duómmal 

világbajnoki 2. helyezett lettem, és a 

szintén hazai rendezésű Európa-

bajnokságon egy másik párommal első 

helyezést értünk el. 

Milyen kategóriákban szoktál 

fellépni? 

 

Hip-hop, modern jazz és kortárs tánc.  

Utóbbi kicsit komolyabb, szomorúbb 

hangulatú tánc. De én leginkább ezt és a 

modern táncot szeretem.  

Mennyi időt töltesz egy héten tánccal? 

Alapesetben heti háromszor 2 órát, de ha 

versenyre készülünk, akkor heti ötször 

edzünk, és ilyenkor nem ritkák a 6 órás 

foglalkozások sem.  

Vannak-e komolyabb terveid a 

tánccal felnőttként?  

Egyelőre nincs, inkább csak hobbiként 

szeretném csinálni. Lakberendező vagy 

rendezvényszervező szeretnék majd 

lenni. 
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Angol Természetjáró Szakkör 

Az 5. a  osztályból néhányan részt vehettünk szeptember 26-án, szombaton egy 

fantasztikus kiránduláson. A kirándulást Andrea néni a Budai Várba tervezte, de reggel, 

amikor találkoztunk a Határ útnál, nagyon esett az eső, ezért gyorsan átszervezte a 

programot szüleinkkel egyeztetve és egyetértve. Az OMÉK-ra mentünk. Aki még nem 

volt, ajánljuk, hogy látogasson el majd legközelebb az Országos Mezőgazdasági és 

Élelmiszeripari Kiállításra! Sok érdekes dolgot láthattunk itt, például állatokat, 

virágkompozíciókat, szökőkutat, permetezőgépet, traktorokat. Egyik traktorra fel is 

ülhettünk. Volt ételkóstoló, és lehetett vásárolni különböző termékeket, mint például 

mézet, lekvárt, láncot, cserepes növényeket. A rossz időt észre sem vettük, mert főleg 

a fedett pavilonokban csodálkoztunk rá mindenre. Kaptunk ajándékba lufit, gumi 

karkötőt, prospektusokat. Egész nap barANGOLtunk és activityt játszottunk utazás 

közben, így észre sem vettük, hogy nagyon gyorsan eltelt az idő. Alig várjuk a következő 

kirándulást. 

        Az 5. a BarANGOLó Csibészei 

 

 

  



 

15 

 

 
                   Ti mondtátok…  

 

 

 

„A kormány tagja volt Deák Ferenc igazságszolgáltató miniszter…” 

 

 

„Mosógép = wahing mosing…” (angol szódolgozat) 

 

 

„A Nemzeti Múzeum előtt Jókai elszavalta a 12 pontot…” 

 

 

Miről nevezetes Bethlen Gábor? „Ő van a kétezresen…” 

 

 

„Horthy a zsidókat teleportálta a Gulag táborokba…” 
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Aktuális 

Szeptemberi eredmények: 

 

Fővárosi informatika alkalmazói 

verseny, budapesti forduló, Grafika I. 

kategória: 

Nász Pálma (7. c) – 1. helyezés 

 

 

Nemzetközi modern táncverseny, 

Európa Kupa, Balatonfüred, serdülő 

csapat: 

Bencze Laura (6.c), Szabó Lilla (6. 

c) – 1. helyezés 

 

Kerületi atlétika váltóverseny: 

III. kcs., lány 4X200m-es váltó:  
Szalmás Gabriella, Ujvári Petra, 
Fábián Dorottya, Stelczer Virág – 3. 

helyezés 

 

 

III. korcsoport fiú 4X200m-es váltó :  
Bálint Gergely, Joó Milán, Fábián 
Tamás, Rostás Sámuel Róbert – 3. 

helyezés 

 

 

 

VIII. Nyílt Magyar Formagyakorlat 
Bajnokság (Taekwondo): 

Stelczer Noémi (5.b)  – 3. helyezés
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